
T.C. İSTANBUL KÜLTÜR ÜNİVERSİTESİ 
KALİTE KOMİSYONU 

     TOPLANTI TUTANAĞI 
 
Toplantı tarihi: 7.11.2024 

Saat: 15:00 

Yer: Online, MC Teams Platformu üzerinden 

Katılımcılar:  
Prof. Dr. Fadime ÜNEY-YÜKSEKTEPE 
Rektör Yardımcısı Gülce ÖĞRÜÇ ILDIZ 
Rektör Yardımcısı Burcu YAVUZ TİFTİKÇİGİL 
Kalite Koordinatörlüğü Üyeleri 
Kalite Komisyonu Üyeleri 
 
GÜNDEM 
 
- Rektör Prof. Dr. Fadime ÜNEY-YÜKSEKTEPE’nin açılış konuşması ve kalite çalışmaları ile 

ilgili aşağıdaki konularda bilgi aktarımı 

1. 2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı Faaliyetleri  

 Akademik Paket Verilerinin Güncellenmesi 

 Bölüm Web Sitelerinin Güncellenmesi  

 YÖKSİS Verilerinin Güncellenmesi  

 Bölüm Kalite Komisyon Üyelerinin Güncellenmesi 

 Sanayi ve mezun iletişimi 

 Akreditasyon 

2. Kalite Komisyonları ve Toplantı Tutanakları  

 Birim K. Kom. toplantı tutanakları  

 Üniversite ve Bölümlerin Kalite Komisyonu üyelerinin güncellenmesi 

 Kalite faaliyetlerine öğrenci temsilcilerinin katılımı 

3. Birim Kalite Elçilerinin seçilmesi 

4. 2024-2025 Eylem Planları ve Stratejik Planı destekleyen hedeflerin belirlenmesi 

- Üyelerin görüş ve önerilerinin alınması 

 
 
 
 
 
 
 
 



KARARLAR  
 

• 2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı için Akademik Paket Verilerinin, Bölüm Web sayfalarının, 

YÖKSİS verilerinin ve Birim Kalite Komisyon üyelerinin güncelliğinin kontrol edilmesi 

hatırlatılmıştır.  

• 2023-2027 Stratejik Planı Hedeflere katkıların arttırılması yönünde akreditasyon 

çalışmalarının yanı sıra sanayi ve mezun iletişiminin önemi vurgulanarak Bölümlerin bu 

konuda faaliyetler planlamaları istenmiştir. 

• 2024-2025 Eylem Planları ve iyileştirme önerilerinde eksikleri bulunan birimler belirtilmiş, en 

kısa sürede eksikliklerin tamamlanması istenmiştir.  

• Tüm birimlerin 2023-2024 Dönemi Toplantı Tutanakları (en az 3 adet olacak şekilde) web 

sayfalarında eksiksiz şekilde paylaşması gerektiği hatırlatılmış, eksik birimler belirtilmiştir. 

Kalite Komisyonu üyeleri güncellenirken komisyonda öğrenci temsilcilerinin yerine Kalite 

Elçilerinin yer alması gerektiği hatırlatılmıştır. 

• Birimlerin dış paydaş toplantılarının iki yılda bir yapılması gerektiği hatırlatılmış, iki yılı aşan 

birimlerin dış paydaş toplantılarını gerçekleştirmesi istenmiştir. Üniversite dış paydaş 

toplantısının da Ocak 2025’te yapılması planlanacaktır.  

• Üniversitede akredite olmuş ve akreditasyon süreçleri devam eden bölüm ve programların 

bilgileri paylaşılmış, diğer bölümlerin de akreditasyon süreçlerine ilişkin çalışmalar yapması 

gerektiği hatırlatılmıştır. 

• Birimlerden alınan iyileştirme önerilerinin yeni bir formata aktarılması çalışmalarının 

sürdürüldüğünden bahsedilmiş ve ilgili formatın örnekleri gösterilmiştir. Birimler yıl içerisinde 

ilgili formu sürekli olarak güncel tutarak akademik dönem sonunda Rektörlük makamına 

sunacaklardır.  

 


